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Deltagere er: 

Svend Mandel 

Jacob Klitgaard Hansen 

Morten Grejsler 

Jørn Olsen 

Preben Gammeljord Nielsen 

Jesper Vestergaard 

Winnie Wolf Andersen 

 

Afbud: 

Anne Honoré Østergaard 

 

Referent: 

Winnie Wolf Andersen 

 

 

SKAT Fritid & Idræt - Bestyrelsesmøde den 24. april 
2008 i Odense 
 

Dagsorden: 

 
1. Orientering om ”det praktiske” i bestyrelsesarbejdet 

2. Idrætsdagen 2008  

3. Motionskampagne 2008  

4. Hjemmesiden www.skatfritididraet.dk 

5. Anvendelse af H:
 
faelles\begraenset\adgang SFI 

6. Eventuelt 

 

Ad punkt 1 – Orientering om ”det praktiske” i bestyrelsesarbejdet 

 

Svend Mandel bød velkommen til de nye medlemmer af bestyrelsen: Morten 

Grejsler, Jesper Vestergaard og Preben Gammeljord Nielsen. 

 

Svend orienterede om praktiske forhold ved bestyrelsesmøder: der er tjenestefri 

til bestyrelsesmøderne – og tjenestestedet betaler transporten. 

 Der er bestyrelsesmøder ca. 4 – 5 gange om året. Dog er der ikke noget fast 

mønster – og der bliver indkaldt til møde efter behov! 

Mht. suppleanterne – deltager de ikke i alle møder, men gerne 1 -2 møder om 

året – for at have fingeren på pulsen! Men det er noget, der trækkes af på hen ad 

vejen – og afhænger også af punkterne på dagsordnen! 

Mødereferat 
 
SKAT Fritid & Idræt 
 
5. maj 2008 
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Bestyrelsen er konstitueret – på følgende måde: 

 

Formand  Svend Mandel 

Næstformand Jacob Klitgaard Hansen 

Kasserer  Morten Grejsler 

Sekretær  Winnie Wolf Andersen 

Arbejdende best.medl. Jørn Olsen, Jesper Vestergaard 

Suppleanter Preben Gammeljord Nielsen, Anne Honoré Øster-

gaard 

 

Bestyrelsen er en paraplybestyrelse for de alle foreninger der er rundt omkring i 

landet.  

Skat Fritid & Idræt er medlem af DFIF – Dansk Firma Idrætsforbund - og kan 

trække på de muligheder der er der. Igennem dette medlemskab er vi medlem af 

Landskredsen – som består af 10 foreninger inkl. os selv!  

Som medlem af DFIF har vi både ret og er vel også forpligtet til at deltage i såvel 

formandsmøder som repræsentantskabsmøder! I oktober er der ”stortræf” – en 

kursusweekend, hvor man møder andre kasserer, sekretærer, webmastere m.m. 

fra de andre foreninger - måske skulle vi finde ud af om dette møde er interessant 

for nogle af os! 

I dette regi er der desuden kredsmøder, hvor de enkelte kredse arrangerer et mø-

de for resten af kredsen – samt et årligt landskredsstævne – som altid foregår i 

Fredericia! 

Denne bestyrelses opgave er blandt andet at sørge for  
• at SKAT bevilger tilskud til foreningerne 

• at der kommer tilskud fra DFIF - herunder at vi får afleveret indberetningerne 

til DFIF til tiden  

• at dele tilskuddene ud til de lokale foreninger 

• at koordinere idrætsdagen 

• at planlægge og udbyde den årlige motionskampagne 

Derudover er der nogle uopdyrkede ting, som vi måske skal have fat i i fremti-

den: blandt andet at få oprettet et kontaktnet – som nævnt på repræsentantskabs-

mødet i Aalborg.  

DFIF udbyder en del kurser – og blandt andet kan man tage en foreningsuddan-

nelse – hvortil der knyttet en del kurser. Det er tale om 3 timers kurser – blandt 

andet ”bestyrelsen som team” og ”kommunikation og samarbejde” – som kunne 

være aktuelt for denne bestyrelse. Peter Trolle fra DFIF vil være den, der skal 

gennemføre kurserne for os. Begge kurser skal ikke tages samme dag. Ved 8 

deltagere, får man 100 kr. i tilskud pr. deltager – og hvis alle bestyrelsesmed-

lemmer og suppleanter deltager – er vi 8! 

Morten foreslog at der blev lavet et årshjul, så man kan se hvad der er af aktivite-

ter i løbet af året! Dette kunne laves på vores hjemmeside! Dette også af hensyn 

til medlemmer, som så kan se hvornår der afholdes møder – og dermed kan 

komme med punkter til dagsordenen!  
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Ad punkt 2 – Idrætsdagen 2008  

Svend gennemgik forløbet vedr. aflysning af idrætsdag øst og vest! 

Svend har på debatforum kommenteret på hele forløbet omkring aflysning af 

dette års idrætsdag.  

Randers er kontraktlig forbundet af de aftaler de har indgået, og afholder derfor 

dagen som planlagt på samarbejdsniveau – med såvel sport om dagen og middag 

om aftenen!   

 Der var herefter en livlig debat om hvorfor ikke alle SC i vest fik tilbudt mulig-

heden for at deltage i Randers – når nu faciliteterne er lejet!  Det er jo besluttet 

fra centralt hold, at man kan få tjenestefri til en dag! 

Skat Fritid & Idræt er forundret over aflysningen – men håber på, at alle Skatte-

centre m.m. i vest i det mindste bliver inviteret med i Randers. 

 

Ad 3 – Motionskampagnen 2008  

Det blev på repræsentantskabsmødet besluttet, at vi kører efter 2006 modellen.  

Det blev vedtaget, at kampagnen kun er for medlemmer af foreningen, og at den 

skal løbe i perioden 1. juni – 1. september.  

Holdstørrelsen bliver på minimum 4 personer og maksimum 12 personer pr. 

hold. Hvert holds deltagere kan både løbe, cykle og gå – og registrering sker med 

minutter. Registrering sker på hver enkelt disciplin. Ved lodtrækning beregnes 

der et gennemsnit - således at de små hold også har en chance i lodtrækningen! 

Præmieringen skal ske løbende over hele perioden. 

Jørn blev valgt som kampagneleder. 

Jørn foreslog at man skal kunne tilmelde sig via hjemmesiden samt indberette 

herigennem! Evt. kunne hver holdkaptajn indberette tallene hver måned. 

Det blev besluttet, at Svend laver et udkast til kampagnen – deadline 10. maj. 

 

Ad 4 – Hjemmesiden www.skatfritididraet.dk 

 

Hjemmesiden er nu søsat – og virker efter hensigten.  

Med hensyn til håndtering af den gamle hjemmeside, er mange af de praktiske 

oplysninger allerede overflyttet til den nye side – den resterede del kan umiddel-

bart lukkes ned! 

Med hensyn til den nye hjemmeside, blev det besluttet, at der aftales et møde i 

bestyrelsen – hvor hjemmesiden bliver gennemgået mere detaljeret – både i for-

hold til de eksisterende oplysninger, der allerede ligger der – men også hvad der 

evt. mangler at blive lagt ind på siden! 

I forhold til placering af dokumenter, blev det foreslået at ligge de fleste doku-

menter på H drevet – således at man vha. link fra hjemmesiden bliver ført videre. 

Det vil således være en betingelse, at man er ansat i SKAT for at kunne læse det, 

hvilket der vel er en vis fornuft i i forhold til referater og firmaaftaler, hvor 

”uvedkommende” ikke får mulighed for at læse de ting, der placeres på H drevet! 

Bestyrelsen skulle således have læse og skriveadgang – og andre blot læsead-

gang! 

Mht. markedsføring af hjemmesiden skal der være et link fra den gamle side til 

den nye hjemmeside. Evt. kan det laves således, at viderestillingen sker automa-

tisk. 
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Desuden skal der ligges et advis ind på foreningsnyt, når der er nyt på hjemmesi-

den – med et link vedhæftet! 

 

Ad punkt 5 – Anvendelse af H:\faelles\begraenset adgang\SFI 

 

Internt arbejdsmateriale for bestyrelsen vil blive placeret i denne mappe. Der vil 

blive taget endelig stilling til dette punkt, når hjemmesiden gennemgås på næste 

møde! 

 

Ad punkt 6 - Eventuelt 

Der blev aftalt følgende nye mødedatoer: 

 

Tirsdag den 17. juni 2008 i Horsens – med opfølgning på idrætsdag samt gen-

nemgang af hjemmesiden 

Tirsdag den 9. september 2008 i Odense – med samtidig afholdelse af 3 timers 

kursus. Peter Trolle fra DFIF kommer og afholder kursus i foreningsuddannelse! 

 


